



27 January 2015/27 janvier 2015

IOTC CIRCULAR 2015-009/ CTOI CIRCULAIRE 2015-009

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: PROJECT ANNOUNCEMENT “POPULATION STRUCTURE OF IOTC SPECIES IN THE INDIAN OCEAN: ESTIMATION WITH NEXT GENERATION SEQUENCING TECHNOLOGIES AND OTOLITH MICRO-CHEMISTRY”

We are pleased to inform the Commission and other interested parties that the European Union has agreed to fund a population structure project within the IOTC with a total budget of Euro 1,719,117 (EU funding Euro 1,300,000 and co-funding from partners at Euro 419,117).

The project will begin in the second quarter of 2015 and have duration of 42 months.

Further information concerning the project is available on the IOTC website:

<http://www.iotc.org/news/iotc-announces-eu-grant-agreement-stock-structure-2015-2017>

Please note that the IOTC Secretariat will provide further information in February 2015 and the contractual arrangement to be used is being determined by FAO.

Madame, monsieur

OBJET : ANNONCE DE PROJET : « STRUCTURE DE POPULATION DES ESPECES CTOI DANS L'OCEAN INDIEN : ESTIMATION AU MOYEN DES TECHNOLOGIES DE SEQUENÇAGE DE NOUVELLE GÉNÉRATION ET DE LA MICROCHIMIE DES OTOLITHES »

Nous avons le plaisir d'informer la Commission et les autres parties intéressées que l'Union européenne a accepté de financer un projet sur la structure des populations au sein de la CTOI, avec un budget total de 1 719 117 € (financement de l'UE de 1 300 000 € et cofinancement des partenaires de 419 117 €).

Le projet démarrera au second trimestre de 2015 et durera 42 mois.

Des informations complémentaires sont disponibles sur le site de la CTOI :

<http://www.iotc.org/news/iotc-announces-eu-grant-agreement-stock-structure-2015-2017>

Veuillez noter que le Secrétariat de la CTOI fournira des informations complémentaires en février 2015 et que les dispositions contractuelles sont en cours de définition par la FAO.

Yours sincerely/Cordialement

Rondolph Payet
Executive Secretary

Attachments: None/Aucune

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement